
Referat af Studienævnsmøde torsdag den 6.12.07 i mødelokalet på Artillerivej 
 
Deltagere: Una Canger, Ulla Prien, Niklas Nisbeth, Ditte Maria Hansen, Annemarie Hede-Andersen, 
morten Warmind, Joel Nordborg Nielsen, Margaret Mehl, Ea Feldfos, Asger Johansen, Trine ?, 
Kristine Vinje Haukaas, Rikke Petersen, Ida Vammen, Dennis Vendeltorp, Annemette Have 
 
Afbud: ? 
 
 
Dagsorden: 1. Valg af referent 2. godkendelse af referater fra tidligere møder 3. Godkendelse af 
dagsorden. 4. Personsager. 5. Meddelelser. 6. Opdatering på arbejde med KA-studieordningerne. 7. 
Studiestart v/prodekan Hanne Løngreen og Ac-vejleder Luise Hvidt. 8. Evt. 
 
Ad 1.: Referent: Margaret Mehl 
 
2. Der forelå intet referat 
 
3. Dagsorden blev godkendt. 
 
4. Personsager: Nogle af sager nr. 952-970 på postlisten og et par til: 
952 godkendt 
953 godkendt 
954 ikke relevant 
957, 961 et al.: det blev konstateret, at det ikke er studienævnets opgave at forholde sig til tekniske 
spørgsmål omkring eksamensplanlægning 
967, 968, 969 (delvis), 970 godkendt 
Flere sager blev desuden uddelt til fagrepræsentanterne. 
 
5., 6. udskudt til næste møde. 
 
7. Hanne Løngreen, og Luise Hvidt, kom for at tale om deres research med formål at forbedre 
studiestarten og at reducere frafald på humaniora. Studiestarten kan også forstås som et længer 
forløb over 1-3 semester. Luise Hvidt bad om forslag til forbedring af studiestarten. Der kom 
forskellige bud vedr. både akademiske og sociale forhold. Der blev imidlertid også påpeget, at 
studiestarten ikke nødvendigvis er hvor det største frafaldproblem ligger. På Asien og andre 
afdelinger med en velstruktureret propædeutik, synes problemet snarere at ligger ved overgangen 
fra propædeutik til et mindre struktureret forløb. 
 
De udskudte punkter skal behandles på et møde den 13.12. 2007. 
 
 
 


